

# 基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告(第 21 / 22-42 號)

## 有關安排學生接種2019冠狀病毒病疫苗事宜

敬啟者：

為保障公眾健康，令社會在疫情下逐步恢復正常運作，政府推行覆蓋全港的2019冠狀病毒病疫苗接種計劃，為所有香港市民接種新冠疫苗，政府於2月13日宣佈，可接種克爾來福疫苗（科興疫苗）的最低年齡由2月15日起降至3歲。

經元朗區各幼稚園與教育局商討後，現安排 2022年3月10日(星期四) 於光明英來學校接種科興疫苗（第一針），第二針稍後亦會安排於 4月6日(星期三)。接種疫苗團隊為新都專科醫療團隊，為安排足夠數量之疫苗，現需要回覆預計接種疫苗學生人數，敬請各家長於 2022年2月27日(星期日) 前以 WhatsApp 形式通知所屬班別之班主任會安排子女(包括本校學生及其兄姊)接種科興疫苗的人數。請 貴家長細閱有關學生接種科興疫苗注意事項：

第一針接種日期：2022年3月10日(星期四)

第二針接種日期：2022年4月6日(星期三)

接種地點：光明英來學校(元朗元政路)

疫苗種類：科興疫苗

接種疫苗團隊：新都專科醫療團隊

接種對象：本校3歲以上的學生及其兄姊

接種當日帶備文件：

- 身分證明文件（如學生的身份證明文件沒有學童照片，例如出生證明書，學生接種疫苗時須出示帶有學生照片的學校證明文件（例如學生手冊）
- 自行填妥的家長／監護人同意書（十一歲或以下的兒童，除同意書外，必須由一名成年親屬、家庭傭工或學校老師陪同接種疫苗。）

此致

貴家長



2019 冠狀病毒病疫苗  
接種同意書

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長：林琮美 啟  
林琮美

2022年2月25日

**C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(21/22-42)**  
**Arranging students to be vaccinated against COVID-19**

25<sup>th</sup> February, 2022

Dear Parents,

In order to protect public health and allow society to gradually resume normal operations amid the epidemic, the government has implemented a COVID-19 vaccination program covering the entire territory to vaccinate all Hong Kong citizens. The minimum age for the Sinovac (CoronaVac) has been lowered to 3 years old from 15<sup>th</sup> February.

After discussions between the kindergartens in Yuen Long and the Education Bureau, it is now arranged to receive the Sinovac (the first dose) at Kwong Ming Ying Loi School on 10<sup>th</sup> March, 2022 (Thursday), and the second dose will be arranged later on 6<sup>th</sup> April (Wednesday). The vaccination team is a specialist medical team in New Town Medical Centre. In order to arrange a sufficient number of vaccines, it is now necessary to reply to the estimated number of vaccinated students. Parents are kindly requested to notify the head teacher of their class by WhatsApp before 27<sup>th</sup> February, 2022 (Sunday). The number of children (including our students and their brothers and sisters) who will be vaccinated with Sinovac. Please read carefully the precautions for students to receive Sinovac:

First vaccination date: 10<sup>th</sup> March, 2022 (Thursday)

Second vaccination date: 6<sup>th</sup> April, 2022 (Wednesday)

location: Kwong Ming Ying Loi School (Yuen Ching Road, Yuen Long)

Type of vaccine: Sinovac

Vaccination Team: New Town Medical Centre

Inoculation target: students over the age of 3 and their brothers and sisters

Documents to bring on the day of vaccination:

- Identity document (In the event that the identity document of a student does not contain any photograph of the student, such as a birth certificate, the student has to present his/her school document (such as a school handbook), which has the student's photograph, to receive vaccination.)
- Consent form signed by parents / guardians (For children who are 11 years old or below, apart from the consent form, they have to be accompanied by an adult family member, a domestic helper or a school teacher to receive vaccination.)



Consent Form for  
COVID-19 Vaccination

Yours sincerely,



*Helen Lam*  
Lam King Mei Helen  
The Principal